

6. Epistolar

Brief von August Hermann Francke an Irenaeus Crusius.

Francke, August Hermann

Halle (Saale), 10.08.1701

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-44317

HC841:73 Halo. d. 10. Aug. 1702.

Vr plurimum Reuerendo, et doctissimo;

Et si nomen tuum jampridem mihi notum fuit,
occasio ^{rem} ~~mihi~~ tamen mihi ^{nata} ~~mihi~~ haud meminij,
ut vel ego tibi innoscerem, vel si bono
sin. strave fama innotui, animum tuum
literis mihi conciliarem. Obtulit eam occa-
sionem Dr. Schutzius, Mercator Londinen-
sis Norimbergae oriundus. E patria enim
sua Londinum rediit amice sa^m oblitusque
ram, si quid ad Te curatum velim.
Accedentibus amicorum literis, qui zelum
tuum in inculcandis argendisq; veri Christi-
anismi principiis mihi praedicant, ^{rum} arripui
oblata occasionem. ^{ig} ~~inter~~ ^{me} ~~ess~~ ^{eram} obliqua-
tem mea erga te propensissima voluntatis
libellos a me collegisq; meis in gratam
studiose iuventutis editos. In meo imper-
fectionem facile agnosco, nec mitto ut rem
magis momenti. Quod si plura a nobis edita
perlustrare opera pretium credideris, ea suppe-

clitabit Dr. Ludolfus, cui adjectum
fasciculum de Kinav, eumq. tibi committen-
dam credidi. (veniam elabris audacia:),
~~ne~~ ut ad manus ejus certissime perveniret.
Vale interea, et, quod te strenue agere
inaudro, quae sunt e re Ecclesiae porro
cura prospere ac melio indifeso.

A. Pl. Rev. Dign:
Observantissimae
Augusti Hermann
Francke. ~~off~~

A Monsieur

Monsieur Frusius ministre
de la parole de Dieu pour
l'église luthérienne Allemande
à Londres.